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Lorenzo Crisanto jest jednym z kilku młodych przebywających na

zgrupowaniu w Pinzolo, w tym jeden z dwójki bramkarzy zespołu

Primavery. Wywiad z 18-latkiem przeprowadziła Roma TV.

Zacznijmy od zdobycia mistrzostwa z Primaverą.

- To był piękny sukces. Chcieliśmy tego mistrzostwa i udało się nam, dzięki świetnej

drużynie. Teraz to przeszłość i trzeba patrzeć przed siebie.

Byłeś jednym z bohaterów rzutów karnych. Jesteś specjalistą w tej

dziedzinie?

- Nie, przy tak ważnym zwycięstwie bohaterem jest drużyna. Wszyscy byliśmy

bohaterami.

Z Interem zawsze rzucałeś się na tą samą stronę. Dlaczego?

- Szczerze mówiąc, sam się nad tym wciąż zastanawiam.  Dokonywaliśmy analizy

rywala, jednak wszystko było instynktowne, rzucałem się na prawą stronę, w końcu

nie trafili.

Trener Marco Savorani dał ci jakieś wskazówki przed zgrupowaniem z

pierwszym zespołem?

- Trener daje zawsze wskazówki, jednak nie potrzebne są wskazówki, jeśli chodzi o

jego sposób pracy. Jeśli robi się wszystko to o co prosi, potem wszystko pamiętasz.

Co się zmienia na treningach pierwszej drużyny?

- Zmienia się otoczenie. Musisz być odważny w przystosowaniu się. Tu jest Totti,

który pisał historię piłki nożnej. Trzeba zwiększyć rytm pracy.

Który z graczy wywarł n tobie największe wrażenie, jeśli chodzi o strzały?

- Kapitan.

A po Tottim?

- Wszyscy są świetni, ale jeśli mam wybrać jednego, to powiem, że Nainggolan. Ma

świetne uderzenie.

Jak zostaliście przyjęci prze seniorów?

- Świetnie, są świetni jako ludzie i bardzo dobrze nas przyjęli.

Twoje najlepsze cechy?

- Potrafię grać nogami i między słupkami.

Spalletti mówił ci coś na temat gry nogami?

- Jeszcze nic mi nie mówił, ale oglądając kilka starych meczów, wydaje się, że trener

lubi bramkarzy, którzy potrafią grać nogami.

W czym musisz się poprawić?

- We wszystkim. Nigdy nie ma rzeczy, w której jesteś doskonały.
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Jaką masz opinię na temat Alissona?

- Jest na pewno wielkim bramkarzem. Trzeba dać mu czas, aby zaaklimatyzował się

w zespole i mieście. Ma wielkie walory.

Twoje cele na przyszłość?

- Pozostanie w Primaverze i poprawa w stosunku do poprzedniego sezonu. A dalej

zobaczymy.
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